

國立屏東大學交換學生規範

National Pingtung University Inbound Exchange Student Regulation

- 一、請依通知信件上的指定日期期間抵臺，並於時間內抵達學校完成報到程序；同理，必須於期限內辦妥離校程序並於期限離臺。

Please follow the assigned duration on the email to arrive at National Pingtung University (hereinafter, "NPTU") and to complete the registration procedure. Same as the leaving-school procedure.

- 二、請務必遵守學校內各單位相關規定，若有違規者將通報所屬學校並依相關規定懲處。Please follow the regulations in school. Those who violate the regulation shall be punished and NPTU will inform the students' home university.

- 三、所有須繳納之費用請於抵校當天或最遲於抵校後一週內繳清。

All the fees should be paid when arriving at NPTU or pay it no later within one week of the arrival.

- 四、交換生若在臺超過三個月者，須依規定於抵臺 14 天內完成體檢，不得有任何理由拒絕參加；若已在母國完成麻疹腮腺炎德國麻疹混合疫苗及胸部 X 光肺結核檢查者，請攜帶相關證明資料來臺，以利體檢時供醫院查核，若無法提供者視同無注射及無檢查，按規定需進行注射及檢查。

Exchange students who stay in Taiwan more than three months shall complete the body checkup within 14 days upon their arriving without any excuses. If the students had got the shoot of MMR (Measles, Mumps and Rubella) and have done Chest X-ray for Tuberculosis, they should bring documents to prove it; those without any proof have to take the injection and do the chest X-ray again.

- 五、若已在母國購買保險者，請務必攜帶相關投保資料來臺，並於報到時繳給國際事務處(以下稱國際處)查驗。

If the students purchase insurance in their own country, they should bring the relevant documents to the Office of International Affairs (hereinafter, "OIA") after arrival in Taiwan.

- 六、初級華語課程為本校免付費提供之資源，請務必珍惜並踴躍與授課老師排定時間上課；若有 3 次無故未到課之情形，國際處將會直接取消交換資格。

NPTU provides free Chinese learning course for exchange students. Please attend the classes on time. Once the students have been absent for 3 times without any notice, those will be disqualified for exchange.

- 七、請務必在抵臺前確認欲選修之課程，若有任何問題最遲請於開始上課後 1 週內提出，若欲辦理停修者，請依學校行事曆時間規定內辦理。

Please check the course information before entering Taiwan. If there is any question, please inform OIA or the department within 1 weeks after the class started. If the students want to apply for course withdrawal, they shall do it before the due date according to the school's academic calendar.

- 八、如有未盡事宜或應變更事項，請依國際處通知為主。

In the event that the regulation contains unsettled affairs or articles that should be amended, please follow the announcement or notification from OIA.

◎聲明 (Declaration)

本人特此確認所有提供的申請資料及各項文件均為真實有效。若獲得貴校錄取，本人同意遵守國立屏東大學規章制度。

I hereby certify that all the information provided in the online form and in the accompanying documents is complete and accurate to the best of my knowledge. If admitted, I agree to comply with the rules and regulations of National Pingtung University.

申請人簽名 (Signature of the applicant)

日期 (Date)